

Certified Industrial Electrician

Ivaco Rolling Mills, a major steel manufacturer in the Hawkesbury, Ontario region, is seeking a certified Industrial Electrician with 3 to 5 years experience, to fill a vacancy in the Maintenance Department. Applicants should have a good working knowledge of electronics, be familiar with power distribution, high voltage and be able to work as part of a team as well as on their own. Red Seal interprovincial certification required.

Additionally, applicants should have experience on the following equipment:

AC/DC motors, AC/DC drives

Experience with PLC's and distributed I/O's would be an asset

Job Types: Full-time, Permanent

We offer a competitive wage and benefits package.

(Only candidates selected for an interview will be contacted.)

Salary: \$34.75-\$35.67 per hour

All interested applicants should forward their resumes, in confidence, to:

Maxime Cleroux: MCleroux@ivacorm.com

Électricien Industriel Certifié

Ivaco Rolling Mills, un important manufacturier de tige d'acier dans la région de l'Est Ontarien (Hawkesbury), est à la recherche d'un Électricien Industriel certifié ayant de 3 à 5 ans d'expériences, afin de combler un poste au département de Maintenance. Les candidats doivent avoir de bonnes connaissances de l'électronique, familier avec la distribution d'énergie, haute tension ainsi que de la volonté à travailler en équipe ou seul. La certification interprovinciale Sceau Rouge est requise.

Également, les candidats/candidates doivent avoir de l'expérience avec les équipements suivants :

Moteurs et prises AC/DC

Expérience avec les modules et fonctions PLC et I/O est considéré un atout.

Poste Temps Pleins, Permanent

Nous offrons des salaires concurrentiels ainsi que des avantages sociaux.

Toutes personnes intéressées, peuvent soumettre leur Curriculum vitae en toute confiance à :

Maxime Cleroux: MCleroux@ivacorm.com

(Seuls les candidats/candidates sélectionnés pour entrevues seront contactés (ées))

Salaire : \$34.75-\$35.67 de l'heure